
Brukerråd
25. januar 2024
Dalgård skole og ressurssenter

Til stede:
elevrådet: Selma, 7. trinn
elevrådet: Thea, 6. trinn
Elevrådet: Mia, 6. trinn
FAU: Hagbart
FAU: Cecilie
Torunn, avdelingsleder
Gro, rektor

Elevrådet med fra kl 17 - 18

Saker:

Referat fra 7. desember 2023
Ingen kommentarer har kommet, så vi anser referatet som riktig.

Fra møtet 07.12.23
1. VM-uke, uke 9 2024 = aktivitet tirsdag, onsdag, torsdag

Kan FAU koble seg på på noe vis?
Fra Dalgård deltar avdelingsleder Marthe i planleggingen av ei felles VM-uke for alle
skoler i TK. Så langt er det kun forslag på de ytre rammer. Hver skole skal tilpasse
de ytre rammer til seg, og skape sin VM-uke. Kan FAU delta på noen måte i samme
uka? arrangement for foresatte eller for elever/foresatte?
Og dersom FAU tenker et arrangement, hva skal «overskrifta» være? Koble mot
humanitært arbeid? F.eks lidelsene barn i Gaza opplever?

De som legger planer internt, har ikke kommet med noe konkret.
FAU har heller ingen konkrete planer per nå.

Vedtak:
FAU har et mål om: Fellesopplevelse/-aktivitet for hele skolen, der FAU bidrar
økonomisk. Budsjett for FAU: 30-40 000. Bør da tenke et arrangement her på
skolen, ikke noe som krever skyss, siden pengene da blir brukt opp på skyssbiten.
Skolen og FAU holder dialogen om dette - skolen melder eventuelle ideer til FAU.



Ellers doneres følgende summer fra FAU:
5000,- til 7. trinn: direkte inn i nyttårsball, for å redusere egenandel
2500,- til ressurssenteret

2. Smartklokker som en del av et mobilhotell?
Vedtak fra 07.12:

FAU har i sine møter ment at skolen kan ta avgjørelsen på hva som er mest praktisk
ved innføring av mobilhotell for 1.-7. trinn. FAU tar opp saken på nytt angående
smartklokker.

Har FAU hatt en runde på smartklokkene?

Vedtak:
FAU støtter mobil-/smartklokkehotell.

Saker fra elevråd
- sitter på AMK hver dag
- hadde elevrådsmøte i dag:

- hærverk på CB
- mange savner strøing på skolegården i disse dager
- konflikt mellom to trinn ang. håndballbanen

- utfordrende når to trinn skal dele på banen

Vedtak:
Informasjonen tas til orientering

Saker fra FAU
- melding om manglende renhold på toalett, usikkert hvilket

- Gro antar at det dreier seg om et HC-toalett - dette er tatt tak i
- ødelagte CB, konsekvenser, forebygging?

- skolen jobber kontinuerlig med å snakke med elevene om hvordan
man tar vare på ting, også viktig at foreldrene forsterker dette arbeidet

- spørsmål om oppgradering av garderober i B-bygg
- Gro har meldt inn behov for vedlikehold for alle områder på skolen,

men garderober vil ikke bli prioritert i denne runden
- måling av støy ulike elevareal? er utført
- endring i styret FAU: Cecilie blir nestleder, Hagbart blir leder
- ny representant fra 2. trinn, så nå er alle trinn representert i FAU



Vedtak:
Skole og FAU har god dialog framover ang. å formidle gode og bærekraftige
holdninger hos elevene

Saker fra rektor
Kommuneøkonomien: Det er gjort politiske vedtak for budsjettet 2024. Nå pågår
arbeidet med fordeling av midlene til hver sektor / enhet. Prosessen er i gang, og
rektor vet per i dag ikke hva de økonomiske rammene for 2024 blir. Men at de første
90 millionene er avklart og på plass🙂

Antall skolestartere synker. Per nå er det påmeldt 63 skolestartere til høsten. Med
andre ord år tre med en reduksjon av antall skolestartere. Når 7. trinnet som forlater
oss har flere elever enn det som kommer inn, vil elevtallet i nærskolen synke noe.
Det samme skjer derfor med også med økonomisk tildeling. Ting henger sammen.
63 skolestartere betyr tre kontaktlærergrupper.

Elevundersøkelsen v/Torunn
- Tendensen på landsbasis er at antallet elever som opplever å bli mobbet er

økende
- Øker også på Dalgård, men vi ligger litt under landsgjennomsnittet
- Resultatene analyseres og drøftes på teamene på 5., 6. og 7. trinn, og tiltak

vurderes ut fra disse drøftingene
- Det jobbes kontinuerlig med læringsmiljøet - dette er ferskvare

Status universitetsskolen
- Presentasjon av Dalgård skole og ressurssenter, en universitetsskole i

Trondheim kommune

Vedtak:
Informasjonen tas til orientering

Eventuelt

- sprm om onsdagsklubben for 6. trinn?
- Cecilie sier at de er i gang med å planlegge dette nå. Hun skal minne

de ansvarlige om at de må sjekke at lokalene er ledige på aktuelle
datoer

Referat: Torunn


